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一、選擇題 60% 

(     ) 1. Genetically modified rice could be key to _____ food shortages. 

(A)tackle (B)tackled (C)tackling (D)tack 

(     ) 2. Weather _____ winter crops before harvest. 

(A)distinguishes (B)threatens (C)comprehends (D)treats 

(     )3. This AI chatbot will  ____ social media with its good essays. 

(A)domestic (B)domain (C) dominos (D)dominate 

(     )4. Firms work ____ growing food in space so humans can live on the Moon. 

(A)on (B)in (C)at (D)for  

(     )5. We brought ____ the biggest ever phone fraud last night. 

(A)down (B)up (C) with (D) along 

(     )6. editorial 的中文為何？ 

(A)廣告(B)社論(C)評論(D)科技 

(     )7. perspective 的中文為何？ 

(A)意見(B)觀點(C)結論(D)分析 

(     )8.indispensable 的中文為何? 

(A)不可抗拒的(B)不可解釋的(C)不可或缺的(D)不可質疑的 

(     )9. A state of emergency has been ____ after record rain caused landslips. 

(A)declared (B)declined (C)deceived (D) decided  

(     )10. We'll send $1.6 billion in ____ assistance to 25 million people.  

(A) humanitarian (B)human (C) humanoid (D) humanity  

(     )11. Turkey earthquake ____ outpouring of aid from Asia-Pacific. 

(A)prompted (B)promised (C) promoted (D)performed 

(     )12. Staying in a room with a ____ is always better than staying in a closed space. 

(A)look (B)view (C) voice (D) variety  

(     )13. Being informed about current events broadens our ____. 

(A) windows (B) landscapes (C)horizons (D)levels 

(     )14. An advance team departed yesterday to search rubble ____ survivors. 

(A)with (B)on (C)by (D)for  

(     )15. Reading English newspapers provides ____ to the international world. 

(A) assess (B) assistance (C) account (D)access  

一、 選擇題答案  CBDAA BBCAA ABCDD 
 
 
二、整句英翻中 28% 

1.請將第一大題第 1小題整句翻譯         基改稻米可以是食物短缺的解方 

2.請將第一大題第 5小題整句翻譯         我們昨晚破獲了有史以來最大電話詐騙案 

3.請將第一大題第 10小題整句翻譯        我們將送 16 億元的人道援助給 2 千 5 百萬人 

4.請將第一大題第 14小題整句翻譯        一個先遣隊伍昨天出發去瓦礫堆中尋找生還者 

三、整句中翻英 12% 

1.你吃得越多, 你變越胖。               The more you eat, the fatter you get. 

2.機場的國際航廈因洪水關閉了。         The airport’s international terminal was closed due to flooding. 

 


